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Referat af skolebestyrelsesmøde tirsdag d. 24. april 2023 kl. 17:00-20:00 inkl. aftensmad 
Deltagere: Ane Palsberg, Sidsel Raben, Christoffer Korsbakke Mortensen, Anna-
Signe Holst, Dan Cui Priergaard, Louise Nørholm, Sidsel Buhl, Mette Stæhr 
Niedersøe, Rikke Michan,  

Afholdes: I medarbejderrummet 
 
Ordstyrer: Rikke Michan  
Referent: Mette Stæhr Niedersøe  
  

 
Afbud: Sara Vinding, Nadja Tandrup, Jeppe 
Hoffmeyer 9.Y, Vilfred Højgaard 7.Z 

Emne Tid Beskrivelse Beslutning/referat 

Trafik v. Sylvia 17:00-
17:30 

 Trafiksikkerhedsforslag fremlægges for Sylvia. 
Vi starter samarbejdet op med ”Vej og Park”. 
De kommer i første omgang ud og ser 
morgenen i samarbejde med politiet og 
parkering Gentofte. Rikke og Christoffer 
deltager.  
Trafik i børnehøjde (mellemtrinnet). Sylvia 
undersøger og vender tilbage.   
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Emne Tid Beskrivelse Beslutning/referat 

Meddelelser (Orientering) 
 
 

17:30- 
17:50 

 Formanden: Der bliver sendt en henvendelse til 
Borgermesteren, kommunaldirektøren m.fl. 
omkring rengøring fra alle skolebestyrelserne.  
Der har været formandsmøde omkring alkohol. 
Der er blevet nedsat en arbejdsgruppe. Der er 
pt. ikke regler for, hvorvidt forældre må indtage 
alkohol på skolens område, når der lånes 
lokaler mv. Der kommer retningslinjer.  
Skoleledelsen: 
Ansættelsessamtaler til Fulton starter i morgen. 
Der har været et godt ansøgerfelt. Vi skal bruge 
3 og har haft ca. 30 ansøgere.  
Vi har også optagelsessamtaler til vores 
idrætstalent ordning. Der er mange ansøgere, 
og vi kommer til at afvise nogen.  
Hvordan har det fungeret med rullende dage 
for bestyrelsesmøderne. – Det har fungeret 
godt – vi planlægger videre med det næste år. 
Artikel i Berlingeren, har drøftet det tidligere, 
tager data op igen på kommende møde.  
Medarbejderne: Medarbejderne har et ønske 
om at vi deltager i ”Alle børn cykler”.  
Elevrådet: Er ikke til stede. Skal boostes næste 
år.  

Godkendelse af referat 17:50 
17:55 

 Godkendt 

Vi forsyner os med mad 17.55- 
18.00 
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Emne Tid Beskrivelse Beslutning/referat 

Ungeprofilundersøgelse v. Rune 18.00- 
19:00 

 Rune præsenterede data fra Ba og fra Gentofte. 
Bakkegård ligger godt i forhold til 
rusmiddeldebut og mængde, vi skal se på 
ensomheden. Rapport sendes til hele 
bestyrelsen. Dialog om, hvornår og hvordan 
børn og forældre skal med i en dialog omkring 
temaerne.  

Økonomi v. Thomas 19:00-
19:15 

De opdaterede tal og regnskaber eftersendes onsdag d. 19/4 Regnskab og budget er godkendt.  

Kantine 19:15- 
19:30 

Dan og Thomas orienterer Vi er i gang med at få kontrakten på plads. Den 
ligger pt. hos jura og Thomas følger op dagligt.  
Rikke og Thomas følger op med Susanne og AP. 
Rikke giver en status. 
 
To spørgsmål:  
I opstartsfasen vil de gerne holde lukket tirsdag 
og fredag. De vil gerne sørge for sandwich de 
dage, hvor der er lukket. Vi kan dog godt melde 
ud, at der frem til efterårsferien.  
Må de lave en dag om ugen eller måneden, 
hvor de må servere mindre sundt.  
Hvis vi kan klare den uden – cheatday er ikke 
noget, vi skal italesatte det som.   

Orientering om senere mødetid 19:30-
19:35 

 Skovshoved og ungdomsskolen gør nogle små 
forsøg.  

Orientering om VF og ansættelse 
af ny leder  

19:35-
19:40- 

Rikke orienterer, og der skal vælges to kandidater til 
ansættelsesudvalg – proces og datoer vedhæftes som bilag 

Vi har et stillingsopslag ude, som har været til 
gennemsyn hos medarbejderne i klubben samt 
Ane og Sara. Der er ansøgningsfrist d. 9. maj. 
Christoffer og Ane deltager i 
ansættelsesudvalget.  
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Emne Tid Beskrivelse Beslutning/referat 

Opsamling fra 
klassekoordinatormøde 

19.40- 
19.50 

 Ønske fra kontaktforældrene om at få 
politikkerne delt op i små stykker og sendt ud, 
når det er relevant.  
 
Forslag om kvartalets tema:  
Noget, der skal arbejdes med i skolen, som kan 
være til dialog derhjemme.  
 
Rikke har allerede talt med læreren, der har 
elevrådet på mellemtrinnet – og de vil gerne 
arbejde med at eksempelvis udarbejde videoer 
til at formidle politikkerne. Vi fortsætter i dette 
spor.  
 
Kommentar om, at vi godt kan forvente 
forældre læser et dokument og der ikke skal 
bruges ekstratid på formidling.  
 

Evt.  19:50-
20:00 

 Anna Signe spørger om vi som skole kan 
fremlægge, hvor vi er allermest udfordret, 
således at bestyrelsen kan hjælpe, hvor de kan, 
og hvor der er mest behov.  
 
Der kommer høringssvar, som vi skal forholde 
os til. Det passer fint i forhold til næste 
bestyrelsesmøde, men der skal skrives noget.  
 
Det er en ressourceallokeringsmodel 
Evaluering af ét skoledistrikt.  

Kommende punkter / opfølgning   Meddelelsesbogen (juni) 
Besøg af ny skolechef (juni) 
 
 

Vi taler om til næste bestyrelsesmøde, hvorvidt 
vi skal invitere skolechefen efter sommerferien. 
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